
 

 

 

 

 

 

 

INKOMNA MOTIONER OCH STYRELSENS SVAR PÅ INKOMNA MOTIONER 

 

MOTION – FÖRSLAG FRÅN MEDLEMMEN EMIL FRITZELL OM BYGGNATION AV 

EN FOTBOLLSHALL 

 

 

Bakgrund och syfte: 

Mitt förslag handlar om byggande av en fotbollshall i kommunen med konstgräs. En 

fotbollshall av storlek för spel 7 mot 7 alt. 2 st 5 mot 5 planer hade varit utvecklande av vår 

förenings fotbollsverksamhet på ungdomsnivån i form av bättre träningsförutsättningar året 

runt. En hall hade också kunnat bidra till bättre folkhälsa i kommunen och kunnat användas 

av skolans verksamhet på dagtid. Skötsel och underhåll hade varit enklare att genomföra 

eftersom konstgräset är inomhus och skyddat mot väder och vind samt att hallen kan hållas 

stängd på nätterna och övrig tid den inte används. 

Förslag: 

Mitt förslag är att årsmötet beslutar att under våren 2021 ta upp frågan med kommunen om att 

Mullsjö IF avser att bygga en fotbollshall med konstgräs och vart en sådan hall hade kunnat 

finnas i samhället. Mark att arrendera hade behövts på minst 10 år för att möjliggöra 

bidragsansökningar från olika håll. 

 

 

Styrelsens svar – vi yrkar på bifall: 

Styrelsen anser att träningsförutsättningarna behöver utvecklas i Mullsjö under vintertid. 

Bättre förutsättningar för fotboll kommer förhoppningsvis att leda till att fler barn och 

ungdomar fortsätter att spela fotboll längre upp i åldrarna. Att ta upp och lyfta frågan med 

kommunen om en framtida fotbollshall och konstgräsplan är rätt i tiden att göra med tanke på 

kommunens ökande invånarantal de kommande åren. 

 

Styrelsen yrkar således på bifall på motionen. 


